



MÖTESANTECKNINGAR STYRELSEMÖTE

Datum: 2024-05-06

Närvarande: Mikael Sahlin, ordförande
Kim Gustavsson, crossledamot
Daniel Rydberg, ungdomsledamot
Jerker Ljung, enduroledamot, sekreterare
Nils Jönsson, Kassör
Oscar Helgeson, jetskiledamot

Frånvarande: Mikael Almqvist, vice ordförande

Område	Anteckningar
Ekonomi	Ekonomistatus <ul style="list-style-type: none">Aktuellt saldo på konto (exkl. Trail och Dolks minnesfond) 208 170 kr.Budget mot utfall för jan-apr visar lägre intäkt som såväl utgifter. I och med att vi inte kommer sälja kontainrar (35 000 kr) samt att vissa medlems- och träningskortavgifter hamnat på 2023 års resultat (34 000 kr) behöver vi justera ner 2024 års resultat med motsvarande (- 70 000 kr)Ombyggnad av crossbanan indikerar kostnad av 203 000 kr mot budgeterat 240 000 kr. En hel del restpunkter kvarstår dock vilket kan påverka. Restpunkter beskrivs längre fram i protokoll.
Mail ordförande	Mailkorg <ul style="list-style-type: none">Mail från David Johansson på Ride Nordic hanterat av Mikael Sahlin. Återstår att komma överens om fakturering av 2024 års aktiviteter från Ride Nordic.Ordf. Mikael Sahlin har upptäckt att annan person svarat på mail i inkorgen. Det är ordf. och vise ordf. som skall ha mail access. Mikael utreder.
Besökstatus	Besökstatus <ul style="list-style-type: none">Jämfört med tidigare år (2020-2023) så har vi haft lägre antal besökare fram t.o.m april. Uppskattning är att vi ligger ca 135 besökare mindre än tidigare år vilket påverkar resultat negativt med ca 13-15 kkr.
Motorsportsarenan	Kalender <ul style="list-style-type: none">Det finns inga aktiviteter på kalender för Motorsportsarenan. Denna punkt diskuterades endast lite och inga aktiviteter beslutades.Aktiviteter att planera in:<ul style="list-style-type: none">8 jun Guldhjälmsstävling15 jun Seriecrossen7 sep Västgöta crossen
Medlemsfrågor	Träningsvärdlista <ul style="list-style-type: none">Träningsvärdlista skapad och publicerad på Laget.se.Ett exemplar läggs ut i kiosken.



	<p>Närvarolista</p> <ul style="list-style-type: none">▪ Fält för personnummer skall inkluderas på närvarolistan. <p>Checklista träningsvärd</p> <ul style="list-style-type: none">▪ Jerker har uppdaterat checklista för träningsvärd. Avvakta publicering tills vi vet hur bevattning fungerar (punkt 7). Svar väntas vecka 19. <p>Klubbmästerskap</p> <ul style="list-style-type: none">▪ Plan för klubbmästerskap diskuterades men inga exakta datum spikades. 10 aug Cross 5 okt Enduro ? Långlopp <p>Punkten bordlades där Daniel återkommer med förslag på datum.</p> <p>Årsfest</p> <ul style="list-style-type: none">▪ Planen är att detta sker till självkostnadspris. Tanken är att ha detta i samband med avslutande av klubbmästerskap.
Banstatus/frågor	<p>Pågående ombyggnad</p> <ul style="list-style-type: none">▪ Filip har gjort ett skriftligt överlämnande och följande restpunkter har noterats:<ol style="list-style-type: none">a) Spridare saknas på delar av banan och läckage.b) Gummimatta på formplyfa i bandepå.c) Jaktorn skall sättas upp.d) Placering varvräkningsbås.e) Justering av hopp.▪ App planeras för att styra bevattning. Diskussion kring om denna ingick i ursprungsbudget eller ej.▪ Bevattning kommer att kräva en hel del jobb där arbetsgrupp kan behöva sättas ihop. <p>Guldhjälmsbanan</p> <ul style="list-style-type: none">▪ Rjöning klar och Cramo kommer att stå för lastmaskin. Däremot finns ingen lösning för överfart i nuläget vilket gör att plan framåt haltar. Vidare utredning nödvändig. <p>Banunderhåll</p> <ul style="list-style-type: none">▪ Allmän uppfattning om att hjullastaren används för mycket. En ide för att få tydlighet är att få fram en banansvarig som kan styra upp detta.
Markområde	<p>Området utanför vallen</p> <ul style="list-style-type: none">▪ Inget information i nuläget. Kolla med Mikael Almqvist. <p>Byggnation vid vårt område</p> <ul style="list-style-type: none">▪ Kommun håller på och bygger på vårt område. Jerker och Mikael kollar på detta.



	Grind vid räddningsväg <ul style="list-style-type: none">▪ LMSA tar frågan kring uppsättning och reparation av grindar Grindar löses. LMCK behöver inte agera i frågan.
Lokaler	Byggnader/lokaler <ul style="list-style-type: none">▪ Plan får att måla om Startbås, Pumphuset och Varvräkningsbåset. Styrelsen gav OK att köpa in rödfärg. Kiosk <ul style="list-style-type: none">▪ Mögelangrepp i kiosk noterades men inga beslut togs.
Maskiner/Utrustningar	Grållen <ul style="list-style-type: none">▪ Blir klar under vecka 19. Elektrisk cross <ul style="list-style-type: none">▪ Diskussion kring vad klubben skall köpa in och om denna skall ersätta någon av de befintliga låncyklarna. Slutsatsen blev att Daniel kollar med Jonbjörn om han har en ide/plan för detta. 4-hjuling <ul style="list-style-type: none">▪ Klubben har fått erbjudande av Jonbjörn att köpa en 4-hjuling. Styrelsen ser nyttan av denna och beslutade att köpa den för 7 000 kr. Inventarielista <ul style="list-style-type: none">▪ Jerker arbetar med en inventarielista för att vi skall få koll på vad vi har. Oscar återkommer med lista över Jetski klubbens inventarier som kommer att läggas på separat lista.
Träningsverksamhet	Träningskalender <ul style="list-style-type: none">▪ Träningskalender framtagna, uppdateras och läggs ut i kiosken.▪ Jetski tränar tisdagar och torsdagar.
Tävlingar	Stafett 9-maj <ul style="list-style-type: none">▪ Stafetten ställs in. Guldhjelmstävling 8-jun <ul style="list-style-type: none">▪ Kim kontaktar Jonbjörn som lägger upp på Svemo.ta.
Event	Power Big Meet <ul style="list-style-type: none">▪ Daniel har inte fått tag på någon som är intresserad av att hjälpa oss med publicering. Kim lägger ut på Facebook. Triumph/MC konsult <ul style="list-style-type: none">▪ 30 st närvarade på eventet. Vi kommer få låna 2 st cyklar att använda under 1 dag. Plan att genomföra detta en lördag eftermiddag.
Samhällstjänstare	Samhällstjänstare <ul style="list-style-type: none">▪ Lista skapad för att notera våra samhällstjänstare.



Utbildningar	Grundutbildning ledare <ul style="list-style-type: none">▪ Lista skapat för uppföljning och koll på vem som utbildats inom vad.
Sponsring	Sponsring <ul style="list-style-type: none">▪ Lista där vi fyller i våra sponsorer skapad. Kim fyller i listan.
Bidrag	Ansökan om bidrag <ul style="list-style-type: none">▪ Jerker har skapat en lista där vi följer upp tänka och sökta bidrag.
Laget.se	Inga punkter.
Kommun	Inga punkter.
Svemo	Miljöansvarig <ul style="list-style-type: none">▪ Kim kollar om Rickard Johansson och Mikael Larsson om dom/någon kan ta denna roll. Klubbstöd <ul style="list-style-type: none">▪ Nytt om klubbstöd från Svemo (Kim)? bortlägges
Riksidrottsförbundet	Inga punkter.
Övrigt	Tillbudsrapportering <ul style="list-style-type: none">▪ Jerker har skapat en blankett för tillbudsrapportering. Skall arbeta med denna lite mer och stämma av mot Svemo's riktlinjer. Regler för att köra på LMCK <ul style="list-style-type: none">▪ Jerker har skapat en lista med regler för att få köra på LMCK's banor. Punkten bordlades.
Nästa möte	Nästa styrelsemöte äger rum måndag den 3:e juni kl 17 i klubblokalen.